
Protokół Nr XIV 
z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie w dniu 24 marca 2025 r. 

 
XIII sesja Rady Miejskiej odbyła się w  Samorządowym Ośrodku Kultury w Nowej Dębie i 
trwała  od godz. 1630 do godziny 1750 
W sesji uczestniczyło 7 radnych, zgodnie z  listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do 
protokołu: 
1. Barbara Jaskot 
2. Beata Kosior 
3. Dariusz Róg 
4. Stanisław Skimina 
5. Marian Tomczyk 
6. Damian Wolan 
7. Stanisława Żarkowska  
 
Radni nieobecni: Anita Nowotko – Chmielowiec, Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan.  
Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do protokołu.    
 
Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Beata Kosior Przewodnicząca Rady Miejskiej, która powitała 
radnych oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła brak wymaganej liczby 
radnych – 7 do podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała 
również, że zgodnie z obowiązującymi  przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń 
rejestrujących dźwięk i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie. 
   
Przewodnicząca wprowadziła 15 minutową przerwę w obradach sesji.  
  
Ad. 2. Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 
4. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok, 
w tym potrzeby na rok bieżący. Raport ewaluacji i monitoringu Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny oraz Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny  
i systemu pieczy zastępczej, a także raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej.  
5. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 
b) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027. 
c) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 2028, 
d) sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Nowa Dęba w 2025 roku, 
e) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowa 
Dęba przy ul. Niżańskiej, 
f) w sprawie uchwalenia VI zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Nowa Dęba, 
g) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 
h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (bezprzetargowa), 



i) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Buda Stalowska, 
j) w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 
6. Zapytania i wnioski mieszkańców. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 3. Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są  uwagi  do 
protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w dniu 27 lutego 2025 r., uwag nie zgłoszono. Ze względu 
na brak wymaganej liczby radnych biorących udział w sesji nie przyjęto protokołu. 
 
Ad. 4. Maria Kosiorowska – kierownik MGOPS na wstępie poinformowała, iż sprawozdania 
oraz raporty zamieszczone są na stronie internetowej. Następnie przedstawiła w skrócie 
sprawozdanie z działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy w Nowej Dębie za rok 2024. 
W ramach działalności w 2024 roku przyjęto 1281 zgłoszeń w sprawie udzielenia pomocy, w 
zakresie których wydano 1771 decyzji administracyjnych. Ze świadczeń finansowych 
skorzystało 360 osób. 
1) W ramach działalności z usług opiekuńczych skorzystało 87 osób. 
2) W ramach usług sąsiedzkich ze wsparcia skorzystało 2 osoby. 
3) W ramach programu „opieka 75 +” skorzystało 11 osób. 
4) W ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” skorzystało 164 osób. 
5) W zakresie programów rządowych:  
- program asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością skorzystały 3 osoby;  
- udzielono schronienia 3 osobom bezdomnym w schronisku dla bezdomnych mężczyzn w 
Dębicy. 
6) W ramach działalności Banku Żywności skorzystało 474 osoby. 
7) W ramach wsparcia w formie opału skorzystało 55 rodzin.  
Ponadto prowadzony jest Klub Seniora – 10 uczestników oraz placówka wsparcia dziennego -
15 dzieci. 
Zespół interdyscyplinarny zorganizował 6 spotkań, 131 posiedzeń grup diagnostyczno – 
pomocowych. Procedurą niebieskiej kart zostało objętych 25 rodzin.  
W ramach asystentury rodziny opieką zostało objęte 25 rodzin. W ramach wsparcia seniorów 
realizowany był program opaska bezpieczeństwa skorzystało z niej 14 osób. 
 
Radny Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem czy wzrasta liczba dzieci korzystających  
z dożywiania? Ile jest zakupionych opasek bezpieczeństwa dla seniorów? 
W odpowiedzi Kierownik MGOPS poinformowała, iż liczba rodzin korzystających z pomocy 
zmniejszyła się o 10 osób w 2025 r. Opasek bezpieczeństwa zostało zakupionych 25 sztuk, zaś 
korzysta z nich 14 osób.  
Radny Marian Tomczyk podziękował za współpracę Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej z parafialnymi oddziałami CARITAS z naszej gminy. 
 
Ad.5. Przedstawiono uzasadnienia do projektów uchwał: 

a) Magdalena Skura –skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  
w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok. 

b) Maria Kosiorowska – kierownik MGOPS,  przedstawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 
– 2027. 



c) Mieczysław Nalepa – kierownik Referatu Spraw Komunalnych, przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2025 – 2028. 

d) Mieczysław Nalepa przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt  

e) Magdalena Stróż – kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Miasta Nowa Dęba przy ul. Niżańskiej. 

f) Magdalena Stróż przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
VI zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Nowa Dęba. 

g) Magdalena Stróż przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości. 

h) Magdalena Stróż przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości (bezprzetargowa). 

i) Elżbieta Gil – sekretarz gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie nadania Statutu Sołectwu Buda Stalowska. 
 

Ad. 6. W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 
 
Ad. 7. W wolnych wnioskach i informacjach głos zabrała przewodnicząca, która 
poinformowała, iż wpłynęło  pisemne zawiadomienie Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej 
Osiedla dla Miasta, dotyczące wniesienia pod obrady sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 
projektu uchwały w sprawie utworzenia nowych osiedli w mieście Nowa Dęba. Projekt 
uchwały został przekazany do weryfikacji podpisów oraz weryfikacji formalno - prawnej. 
 
Burmistrz Wiesław Ordon poinformował, iż  w związku z zaistniałą sytuacją wystąpi  
z wnioskiem o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym.  Przedłożone projekty uchwał są ważne 
oraz istotne dla sprawnego funkcjonowania gminy. W porządku sesji znalazł się m.in. projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie, gdzie zostały zwiększone wydatki na zadania w zakresie: 
- doposażenia orkiestry dętej na stroje, 
- sportu, 
- organizacji Militariady, 
- zwiększenia wynagrodzenia dla nauczycieli z dotacji budżetu państwa. 
Kolejny projekt uchwały w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego na ul. Niżańskiej 
to jest budowa osiedla domków jednorodzinnych, szeregowych w ramach społecznej 
inicjatywy mieszkaniowej. Uchwalenie planu jest podstawą, aby wyłoniony przez SIM 
projektant przygotował plan zagospodarowania terenu do 3 lipca, aby można było rozliczyć się 
z otrzymanych środków. Ponadto zmieniła się kwota dotacji dla Parafii w Tarnowskiej Woli po 
rozstrzygniętym przetargu, aby podpisać umowę z parafią należy podjąć uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie, zmian w wieloletniej prognozie finansowej, merytorycznej uchwale w 
sprawie zaciągnięcia zobowiązania i udzielenia dotacji. Uchwalenie studium na tzw. 
„Chmielów Górny”, który da szanse na budowę farm fotowoltaicznych. 
 
Ad. 8. Elżbieta Gil – sekretarz gminy odczytała sprawozdanie burmistrza z realizacji uchwał 
Rady Miejskiej, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Radni nie zgłosili pytań do sprawozdania. 
 
Ad. 9. Przewodnicząca rady poinformowała, że w okresie między sesjami nie wpłynęła 
interpretacja i zapytanie radnych. 



 
Ad. 10. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca ogłosiła zamknięcie XIV 
sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie IX kadencji.  
 
                                                                                               
 

 Przewodniczący 
 
                                                                                                  Beata Kosior 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował: Małgorzata Wdowiak 
    
 
 
 


